
Høringssvar vedr. bugetforlig. 

Tune skoles med-udvalg har læst forligsteksten og glæder sig over, at der ikke er nogle besparelser i 
forliget. Dog ser Med-udvalget fortsat med skeptisk, at det er lønmidler som er med til at finansiere 
mulige forbedringer på skoleåret, da vi er bekymret for, at det kan give en utilsigtet forringelse af 
kvaliteten andre steder. 

Vi ser med glæde, at aftaleparterne afsætter midler til, at klasseværelser kan blive forskønnet og for 
eksempel få nye gardiner, borde og stole. Vi håber dog ikke, at dette skal finansieres med lønmidler 
fra skoleområdet. 

  

Med venlig hilsen 

Med-udvalget 

10.09.2021 

 


